
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τους κ.κ. Υπουργούς: 

1. Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

2. Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: «Υπόμνημα του ΤΟΕΒ Σερβίων για την ηλεκτροδότηση του αρδευτικού 

δικτύου» 

Η Βουλευτής Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει προς τον κ. Υπουργό 
Περιβάλλοντος & Ενέργειας και τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 
αναφορά, με συνημμένο το από 18.09.2021 υπόμνημα του Τ.Ο.Ε.Β. Σερβίων σχετικά 
με την αύξηση του κόστους της ηλεκτρικής ενέργειας τα τελευταία χρόνια, τη 
συσσώρευση υπέρογκων οφειλών από τους τόκους υπερημερίας, τη διακοπή 
ηλεκτροδότησης από τη ΔΕΗ εν μέσω αρδευτικής περιόδου (18.08.2021) και τη 
ρύθμιση στην οποία αναγκάστηκε να προβεί (ύψους 35.000€/μήνα), ώστε το ρεύμα 
να επανασυνδεθεί και να τεθεί σε λειτουργία το αρδευτικό δίκτυο για να μην 
καταστραφούν οι παραγωγοί μέλη του ΤΟΕΒ. Ωστόσο, όπως αποδεικνύεται και από 
τα οικονομικά δεδομένα που παρατίθενται στο υπόμνημα αλλά και τις 
συσσωρευμένες οφειλές προς τον ίδιο τον ΤΟΕΒ, οι όροι της συγκεκριμένης 
ρύθμισης είναι ανέφικτοι, με αποτέλεσμα το αρδευτικό δίκτυο, που εξυπηρετεί 
χιλιάδες παραγωγούς, να απειλείται εκ νέου με κλείσιμο. Επομένως ο ΤΟΕΒ Σερβίων 
διεκδικεί βιώσιμες λύσεις και συγκεκριμένα μέτρα από τα αρμόδια Υπουργεία ώστε το 
ζήτημα να αντιμετωπιστεί, καθώς, μετά και τα προβλήματα που προκύπτουν από τη 
βίαιη απολιγνιτοποίηση στην περιοχή, η μόνη πραγματική διέξοδος για απασχόληση 
είναι η γεωργία και χωρίς αρδευτικό δίκτυο αυτό είναι αδύνατο. 

Επισυνάπτεται επιστολή με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς και να 

μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα, 21 Σεπτεμβρίου 2021  

Η καταθέτουσα βουλευτής 

Βέττα Καλλιόπη 


